
Protokoll från styrelsemöte 6 / 10 – 21 

 

Närvarande: Maud Johnson, Kith Hillman, Svante Friberg, Ros-Marie Ehn, Kim Widman, Emelie 

Hillman, Caroline Schmidt, Isabella Bärgård, Helena Lönnholm 

 

           § 1  Mötets öppnande 

Svante förklarar mötet öppnat 

           § 2 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkänd 

            § 3 Val av justeringsmän 

 Kim Widman och Kith Hillman utses till justerare 

            § 4 Föregående mötesprotokoll 

 Föregående protokoll godkänt 

            § 5 Ordförandes rapport 

5.1 Grävningen för vattnet har påbörjats. Det finns i nuläget ingen tidsplan 

om när det kommer vara klart. 

5.2 Svante har varit på distriktsmöte i helgen. Det kommer att det en 

domarkonferens i lydnad med anledning av regelrevideringen i klass 3. 

Det kommer även att bli en konferens för tävlingsledare. 

 Det kommer att anordnas kurs för allmänlydnadsinstruktörer i Uppsala 

och Häverö, förslag att lägga ut en fråga på hemsidan om någon är 

intresserad. 

 Kommer även att bli kurs för tävlingsledare i brukslydnaden. 

            § 6 Kassörens rapport 

6.1 Vi har för närvarande 310 medlemmar, och vi har en stabil ekonomi. 

6.2 Arvode till instruktörer för kurser ska betalas ut efter avslutad kurs. 

            § 7 Inkommande/Utgående post 

Inget att rapportera 

            § 8 Rapport från utskotten 

8.1 Tävling. Det kommer att bli en lydnadstävling 24/10 i startklass och 

klass 1. Det är många anmälda, och startklassen kommer att delas i 2 

grupper. 



 Söktävlingen som planerade nästa vår är ändrad, och kommer istället bli 

en spårtävling. 

 

8.2 Utbildning. Det pågår några kurser för närvarande, och det är även på 

gång med en valpkurs och en fortsättningskurs. 

 Om det finns någon som vill hoppa på en redan påbörjad kurs, ska det 

vara möjligt till reducerat pris om det finns plats och instruktören 

godkänner det. 

8.2 Organisation och PR. 

 Agria kommer att sponsra oss även nästa år. 

8.3 Köket.  

Det har kommit en ny frys till köket, och den gamla är bortkörd.      

Maud och Maria tar hand om köket på lydnadstävlingen 24/10.      

Maria kommer att kliva av köksgruppen, en fråga om det finns någon ny 

intresserad kommer att läggas ut på medlemsgruppen på Facebook.  

8.4 Anläggningen.  

Börje har haft kontakt med sparbanken, och dom kommer att sponsra 

oss med 7500:-/år under 2 år. Dom kommer även att sätta upp en skylt 

på klubben.                                                                                                                           

Börje fixar även med avtackning för gräsklippningen under sommaren.           

Kontakt har tagits med kommunen om belysningen över planerna. 

Belysningen är gammal och skulle behöva bytas ut med nya stolpar och 

ledningar. Börje fortsätter diskussionen med kommunen. 

8.5 Skydd.  

 Inget att rapportera 

8.6 Agility.  

 Inget att rapportera 

8.7 Rally.  

 Rallygruppen kommer att ha uppvisning på Granngården. 

 Utskottet kommer att bantas ner något, då det är många inblandade.  

 Nybörjarkurs i rally kommer att starta under hösten. 

Önskemål om att ansöka om en tävling i april. Styrelsen godkänner. 

8.8 Samhällsnyttiga hundar. 

 Vi har fått 7 godkända hundar. 

 

 



            § 9  Övriga frågor 

9.1 Det är ett beslut från SBK, att under hundförbudet i skogen (1 mars – 20 

augusti), så ska det finnas en ansvarig vid varje organiserat 

träningstillfälle. Den ansvariga ska ha ett tjänstekort som kan uppvisas. 

Styrelsen kommer att ha mandat att skriva under tjänstekorten. Det 

kommer att komma ett utskick till alla medlemmar. 

9.2 Det har kommit in mycket förfrågningar om skotträning. Det ska försöka 

anordnas någon helg, eftersom det nu är mörka kvällar.  

9.3 Seniorgruppen har synpunkter på att löptikar är på samtliga planer, och 

önskar att de endast håller till i valphagen. Frågan är tudelad, vi tar en 

ny diskussion efter nästa tävling, där vi kommer att studera hur 

hundarna uppför sig. 

9.4 Hyra av planerna kostar halva priset för medlemmar. Önskemål att 

kunna hyra per timme. Vi kollar runt på andra klubbar. Priserna kommer 

att justeras när vattnet är klart. 

9.5 Det har krånglat med delmedlemskapen. Är det några problem, så ta 

kontakt med Maud, som vidarebefordrar till SBK. 

            § 10  Mötet avslutas 

 

 

 

 

 

 

 

__________________________________  ___________________________________ 

Ordförande    Sekreterare                                                                       

Svante Friberg    Helena Lönnholm 

 

 

 

 

 

__________________________________  ___________________________________ 

Justerare    Justerare                                                                                

Kith Hillman    Kim Widman 



 

 

 

 


